



english

short info

1

The rockband "enroe", located in Hamburg Germany, was founded in the year 2000. "enroe" have developed their own style, which is placed between guitarrock and artrock, and which strives to unite feeling and power into unique ear-wigs.

"enroe" became worldwide well-known by the internet platforms Callasong, Track4, mp3.de and Peoplesound. Today the most important gate to the auditorium is the ingenious own website "enroe.de".

In 2012 "enroe" released their latest and 6ths CD "another side of the planet" via internet. In june 2014 "enroe" relaunched their web-residence and released new songs as totally free mp3-downloads at the same time.

The core members of enroe are Holger Collatz (bs), Tanja Soler Zang (gt) und Andy Enroe (vc, dr).

You'll find more infos and many songs at: www.enroe.de

deutsch

kurzinfo

2

Die Rockband "enroe" aus Hamburg-Altona wurde im Jahr 2000 gegründet und hat mit der Zeit einen ganz eigenen Stil entwickelt, der zwischen Gitarrenrock und Art-Rock liegt, und der Feeling und Power zu einzigartigen Ohrwürmern verschmilzt.

„enroe“ haben eine weltweite Bekanntheit durch die Internetplattformen Callasong, Track4, mp3.de und Peoplesound erlangt. Heute ist das wichtigste Tor zur Hörschaft die ausgefeilte eigene Webseite „enroe.de“.

„enroe“ haben in 2012 ihre jüngste und mittlerweile 6. CD „another side of the planet“ via Internet veröffentlicht. Im Juni 2014 stellten „enroe“ eine überarbeitete Webpräsenz und dort neue Songs als vollkommen freie MP3-Downloads vor.

Der Kern von enroe besteht aktuell aus den Musikern Holger Collatz (bs), Tanja Soler Zang (gt, prod) und Andy Enroe (vc, kb, dr, prod).

Mehr Infos und viele Songs befinden sich auf: www.enroe.de.